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Elnök (EGR) Dr. Józsa Viktor HDR Csippa Benjamin 
ATT Kemény Dávid MOGI Herczeg József 
ÁT Dr. Szente Viktor MM Dr. Szabó Zsolt 
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Időtartam 
Kezdés: 14:00 Vége: 15:00 

Érintett témák: 
1. M365 

2. Moodle 

3. RRF hírek 

 

Témák 
1. M365: Az egyetemi előfizetéssel járó tárhelye az eddigi fiókonkénti 1 TB-ról összesen 100 TB-

ra zsugorodik. Részleteket még sajnos nem tudunk, hogy az egyetem hogyan tervezi ezt 

kivitelezni. Eddig a HDS tanszéken egy fiatal kolléga kapott értesítőt, hogy 10 GB tárhellyel 

gazdálkodhat csupán. 

a. Senki se fogjon eszeveszett törlésbe, amit kell archiváljunk. Különösen projektek, 

megbízásos munkák, pályázatok anyagait 15 évig meg kell őriznünk, így erre 

különösen figyeljünk. A felhasznált tárhelyet az office.com-on tudjuk ellenőrizni, itt 

látható, hogy milyen fájlok foglalnak helyet. Ami itt nem szerepel, az nem számít bele 

a személyi kvótába. 

b. Javasoljuk a tanszékeknek, hogy NAS megoldásokban kezdjenek el gondolkodni, 

illetve személyes célokra külső HDD-t biztosítsanak azoknak a munkatársaknak, akik 

számottevő egyetemhez kötődő adatmennyiséggel rendelkeznek. 

c. Az IIG-nél tájékozódik Józsa Viktor a pontos helyzettel kapcsolatban és az érdemi 

információkat megosztja a KIB levlistán. 

2. Moodle 

a. Mai nappal (09.26) áttelepül a Moodle egy egyetemi szerverre a Microsoft Azure 

felületről. Elvileg minden lezajlik 22:00-24:00-ig. 

b. Józsa Viktor utánajár, hogy mit tud ez a virtuális gép. Állítólag a tárhely volt eddig a 

szűk keresztmetszet. Jó lenne, ha megfelelő hozzáféréssel bírnának a Moodle 

felelőseink. 

c. FONTOS: a FIEK péntekig vár visszajelzést, pénteken megsemmisítik a jelenlegi 

Moodle virtuális szervert az Azure felhőben. Kérjük, hogy mindenki, aki használ 



Moodle-t, az esetleges problémákról tájékoztassa Szente Viktort vagy Szabó Zsoltot 

csütörtökön 12:00-ig. 

d. A verziófrissítésről, amiről korábban szó volt, nem tudunk semmit. Így nagy 

valószínűséggel a jelenlegi verziót fogjuk ebben a félévben tovább használni. 

3. RRF hírek 

a. A beszerzés kapcsán a FIEK-re várunk már régóta. 

b. A megadott konfigurációk erősen túlárazottak és nem tudjuk ezekkel teljesíteni a 

célszámokat. 


